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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Sectorului 1  

convocată pentru data de 01 martie 2023, ora 10:00 

Nr. 5  din data de  10.03.2023 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie–Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia  nr. 978/24.02.2021, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) 

din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, coroborat cu art.133 alin. (2) lit. a) coroborat cu art. 134 alin. (1) lit. a), alin. 

(4) și art. 135 din același act administrativ, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-041/10.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 – stat de funcții, a Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții, numărului de personal și regulamentului de organizare și funcționare ale Poliției Locale 

Sector 1, cu modificările ulterioare (K2-002 /13.01.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Elena 

Clucereasa”, Sectorul 1, București (K2-026/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Islaz”, Sectorul 1, București (K2-028/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Panait Istrati”, Sectorul 1, București (K2-029/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Gherghel Paraschiva”, Sectorul 1, București (K2-030/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Virgil Pleșoianu ”, Sectorul 1, București (K2-031/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție execuție 
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„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 

– Strada Costache Sibiceanu”, Sectorul 1, București (K2-033/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Butuceni”, Sectorul 1, București (K2-034/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Intrarea 

Godeni ”, Sectorul 1, București (K2-035/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Volumului”, Sectorul 1, București (K2-036/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Craiovei”, Sectorul 1, București (K2-037/03.02.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Pinului”, Sectorul 1, București (K2-038/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Frasinului”, Sectorul 1, București (K2-039/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Ansamblul de locuințe sociale din șos. Odăii nr. 

3-5”, Sectorul 1 (K2-040/08.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 din 

16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică pentru 

imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și completări (K2-

021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 

1 nr. 365/05.12.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico–economici aferenți subprogramului 

de investiții: ‟Modernizarea parcului de ascensoare din blocurile reabilitate termic ca măsură de 

îmbunătățire a eficienței energetice în Sectorul 1 al Municipiului București cu modificările și 

completările ulterioare (K2-289/21.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

18. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat 

a unor acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și „Mănăstirea 

Cașin„- Parohia „Parcul Domeniilor„ având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 al 

Municipiului București a cheltuielilor de investiții necesare pentru realizarea proiectului tehnic 

de consolidare biserică, refacere finisaje interioare si exterioare, refacere acoperiș, refacere trepte 

exterioare și pridvor, refacere decorațiuni, refacere împrejmuire, modernizare instalații, 

construire lumânărar si clopotniță, amenajări exterioare la biserica „Mănăstirea Cașin„- Parohia 

„Parcul Domeniilor„ situată în Bulevardul Mărăști  nr. 16, sector 1 (K2-269/18.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat 

a unor acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și Parohia 

Ramano-Catolică “Sfinții Apostoli Petru si Pavel”, având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 

al Municipiului București a cheltuielilor de investiții solicitate pentru montarea de instalații de 

încălzire cu radiatoare electrice la Parohia Ramano-Catolică “Sfinții Apostoli Petru si Pavel”, 

situată în Strada Pechea Veche, Nr.16, București, Sector 1 (K2-271/18.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

 

20. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 

42/13.04.2022 pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea de către Sectorul 1 al 

Municipiului București a unor cheltuieli de investiții – “Consolidare, refacere finisaje exterioare, 

înlocuire ferestre, schimbare învelitoare biserică, refacere împrejmuire, amenajarea curții, 

refacere canalizare, sistem de drenaj, preluare și evacuare ape pluviale, iluminat arhitectural 

biserică și curte pentru Biserica Evanghelică C.A. București, Sector 1, strada Luterană, nr. 2 (K2-

265/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei 

private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

-  

21. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 57 din 

13.04.2022 pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor 

acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și Parohia Pitar 

Moșu, având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 al Municipiului București a cheltuielilor de 

investiții necesare la Parohia Pitar Moșu, situată în strada Dionisie Lupu nr. 45, București, Sector 

1 (K2-266/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei 

private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al 

Sectorului 1 nr. 31/28.01.2021 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Complexului Multifuncțional Caraiman (K2-

047/17.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

La începutul ședinței a fost propusă și 

 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 4 privind lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local 

al Sectorului 1 convocate pentru data de 01 martie 2023. 

 

La ședință, și-au înregistrat prezența în evidența ținută la Secretarul General al Sectorului 1, 

23 de consilieri locali, dintr-un număr total de 27 de consilieri locali în funcție. Au participat online 

doamna Grigorescu Alina-Cristina, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Oana Iacob, domnul 

Geanin-Georgian Jurubiță, domnul Ned Vicol, doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, Doamna 

Ruxandra-Eugenia Regalia, domnul Șerban Remus-Cătălin. Absent la efecturea prezenței domnul 

Bârgău Marian-Aurelian, domnul Caraian Alberto-Iosif, domnul Laurențiu Drăgușin. Doamna Haliț 

Raluca Nicoleta. Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian și domnul Alev Burhan Ozata deși absenți la 

momentul efectuării prezenței, au venit în sală după realizarea prezenței. 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local s-a realizat în 

scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 24.02.2023, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia.  

Odată cu notificarea convocării, prin intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a 

fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de 

zi, dovada fiind anexată prezentului document. Convocatorul, înregistrat sub nr. 978/24.02.2023, 

precum și proiectele de hotărâre puse în dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin 

afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.   

La ședință au participat: consilierii locali ai Sectorului 1, doamna Lavinia Ionescu - Secretar 

General al Sectorului 1.  
 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Bună ziua! O să vă rog să luați loc. Vă spun 

bine ați venit la Ședința extraordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București prin 

dispoziția numărul 978 din 24 februarie 2023, cu respectarea procedurilor legale și comunicarea către 

consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe 

site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, alin. 1, litera j) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind codul administrativ, efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali în ordine alfabetică, după cum 

urmează. Domnul Bârgău Marian-Aurelian? Domnul Caraian Alberto-Iosif? Doamna Cășvean Cătălina? 

 

Doamna Cătălina Cășvean : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Chirvasă Viorel-Daniel? 

 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă  :  Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Ciungu Daniel-Constantin? 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu :  Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Drăgușin Laurențiu? Domnul 

Gheorghe Dinu-Nicolae? 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Grigorescu Alina-Cristina? Doamna 

Halaț Iulia-Luminița? 

 

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Haliț Raluca Nicoleta? Doamna 

Iacob Oana? Doamna Iacob? O să revin. Am auzit un „prezent”, dar nu am putut să identific cine l-a spus. 

Domnul Iordan Florea?  

 

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Jurubiță Geanin-Georgian? Doamna 

Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina? Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian? Domnul Oianu Adrian-Viorel? 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Ozata Alev Burhan? Domnul Păiuși 

Oliver-Leon? 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Podaru Dan-Niculae? 

 

Domnul Dan-Niculae Podaru : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Popa Daniela? 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Porumb Ramona? 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Regalia Ruxandra-Eugenia? 

Doamna Sorete-Arbore Otilia? 

 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Șerban Remus-Cătălin? Domnul 

Tudose Cristian-Adrian? 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Țîră Daniel? 

 

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Vicol Ned? Reiau apelul doamnelor 

și domnilor consilieri care nu au răspuns la precedentul. Domnul Bârgău Marian-Aurelian?  

 

Domnul Ned Vicol (online) : Ned Vicol. Prezent!  

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Caraian Alberto-Iosif? Domnul 

Drăgușin? Doamna Grigorescu Alina-Cristina? Doamna Haliț Raluca Nicoleta? 
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Doamna Oana Iacob (online): Iacob. Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Haliț? Nu este. Domnul Jurubiță? 

 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online) : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Miloș? Domnul Nicolaescu? Domnul 

Ozata? Doamna Regalia? 

 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online) : Doamna Miloș, prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Miloș? O să rog colegii să ia legătură 

cu dumneavoastră, să vedem sonorizarea, pentru că... Marea majoritate a celor care răspund din online nu 

utilizează camera, așa cum ar trebui, dar măcar identificarea vocii ar trebui s-o facem corect. Doamna Regalia, 

perfect. Da, dar este element de securitate al... Domnul Ozata? Domnul Șerban Remus? 

 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online) :inaudibil 

 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent! 

 

Domnul Remus Șerban (online): Prezent și eu! Remus Șerban. 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Ozata, am auzit prezent. Doamna 

Grigorescu, v-am auzit. Doamna Miloș. 

 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu(online):  Nicolaescu, prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Vicol Ned. 

 

Domnul Ned Vicol (online) : Prezent! 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Și domnul Nicolaescu. Nu am auzit, dar 

prezența oricum va fi înregistrată la momentul /inaudibil/ aprobarea ordinii de zi. Votul este din online și 

lucrurile se vor clarifica. 

 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online) : M-ați auzit? 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da, acum v-am auzit. Având în vedere 

prezența unui număr de 23 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat 

îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 57/2019 cu privire la cvorumul necesar 

pentru desfășurarea legală a acestei ședințe extraordinare. În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 15 din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului 57/2019, vă supun spre aprobare și descărcare procesul-verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Local din 24 februarie 2023, care v-a fost comunicat de la Secretariat prin poștă 

electronică. Dacă aveți obiecțiuni sau observații cu privire la acesta, o să vă rog să vi le exprimați. Dacă nu, o 

să vă rog să procedați la votul electronic. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog să votați. Domnul Bârgău, domnul Ozata, doamna 

Haliț, domnul Podaru și domnul Drăgușin, vă rog să votați. 20 de voturi pentru, o abținere. Procesul-verbal a 

fost descărcat.  

 

PROCESUL-VERBAL a fost descărcat și aprobat cu 

 20 voturi pentru și 1 abținere 

din 21 consilieri locali prezenți 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Vreau doar să mai adaug faptul că... 

mulțumirile, atât în numele meu, cât și al colegelor mele, pentru urări și pentru mărțișoare. Vă dorim, de 

asemenea, să aveți o primăvară frumoasă, atât doamnelor consilier, cât și doamnelor din viața dumneavoastră, 

domnilor consilieri. Doamna Președinte, vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc, doamna Secretar. Doamnelor și domnilor 

consilieri, să avem cu toții o primăvară frumoasă, cu forțe proaspete și multe realizări. Doamnelor, o primăvară 

frumoasă cu soare, flori și bucurii. O să invit acum la microfon pe domnul Novac Ștefan. Este singurul înscris 

la cuvânt astăzi și imediat intrăm pe ordinea de zi. Domnul Oianu, vă rog. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Eu... atât, înaintea domnului Novac, pe care îl salut. Bună ziua! La fel vreau 

și eu să spun, în primul rând, la mulți ani tuturor doamnelor și domnișoarelor. România păstrează această 

tradiție de 1 martie și ne aduce atâta bucurie tuturor de când eram copii, dădeam mărțișoare, și mă bucur că în 

continuare supraviețuiește acest obicei și această cale de a sărbători venirea primăverii. Deci cu multă, multă 

sănătate tuturor doamnelor din sector și domnișoarelor din oraș și din țara noastră și, în încheiere, aș vrea să 

subliniez partea negativă a acestei zile în care doamna Primar ne-a pus o ședință de Consiliu pe 1 martie. Și 

vreau din nou să accentuez lipsa preocupării pentru valorile românești a acestui primar. Sigur, am învățat că 

nu-i pasă de cetățeni. Am învățat că nu-i pasă de sector. Acum înțelegem încet-încet că nici nu-i pasă de 

valorile românești. Și este evident asta. În orice zi putea să pună această ședință de Consiliu, și ieri, și mâine. 

A pus-o expres astăzi ca să ne strice nouă bucuria sărbătorii de 1 martie în familie, lângă cei apropiați și lângă 

oamenii pe care îi iubim și asta arată încă o dată lipsa de respect, abuzul cu care ne tratează și felul dictatorial 

în care crede că trebuie să conducă această primărie. Încă o dată, la mulți ani tuturor, inclusiv doamnei Primar. 

Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Domnul Novac. S-a înscris și domnul Alev Ozata din online. 

Imediat, domnul Alev. Vă rog, domnul Novac. 

 

Domnul Ștefan Novac : Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Vin în fața dumneavoastră astăzi, atât 

ca cetățean, cât și ca lider de sindicat, pe 2 probleme, 2 subiecte foarte, după părerea noastră, foarte grave. Ca 

cetățean al Sectorului 1. Vreau să vă vorbesc de o situație care, scuzați-mi expresia, pute și la propriu și la 

figurat. Este vorba de un cartier mărginaș care, la ora actuală, au condiții ca în perioada interbelică. N-au apă, 

n-au canal, n-au curent electric. Avem puțuri, puțuri care sunt infestate. Săracii oameni trec bariera, calea 

ferată, cu bidoane și cu toate lucrurile, în anul 2023. Și ne lăudăm că suntem cea mai mare Primărie. În zona 

cartier Triaj, Chitila Triaj, scuzați-mă, Chitila Triaj. Acest cartier însumează în jur de 150 de familii. Se pare 

că suntem uitați de toată lumea. Am văzut în bugetul care se propune. Nu există nimic despre noi. Toată lumea 

vine, ne promite, dar nu se face nimic. Avem canalele de la CFR care au rămas și vreau să atrag atenția 

Primăriei Sectorului 1, conducerii. Conform codului administrativ, în momentul în care se intabulează niște 

străzi în favoarea primăriei, primăria trebuie să le administreze. N-am ajuns noi să plătim... Vă și spun. 

Aproape 15.000 LEI am plătit de fiecare, adică în total, fiecare familie a contribuit ca să plătim Apa Nova să 

ne curețe canalele și chestia asta. Și am vorbit la Apa Nova și ne spune franc, în față, nu vrea Primăria să 

semneze Actul de Mentenanță. Bun. Vreau să vă întreb, mai suntem în Sectorul 1, da sau nu? Am venit cu 

proiecte pentru fiecare, pentru apă canal. S-au dus. Capitala a avut proiect pentru introducerea de apă și canal. 

Răspunsul a fost clar, Primăria Sector 1 nu o interesează. Vă întreb, ce se întâmplă cu acești oameni? În afară 

de toate problemele care sunt acolo, în care condiția umană a dispărut. Deci efectiv, dacă intrați să... Vă rog, 

că sunteți consilieri, veniți măcar ½ de oră, o oră stați în zonă acolo, să vedeți cum săracii oameni cară după 

ei apă și asta ca să poată să se spele, să bea. Deci efectiv nu au. Pe nimeni nu interesează. Și în afară de toate 

problemele astea care sunt, am ajuns și cobaii Sectorului 1. De ce? Fiindcă cu acordul dumneavoastră s-a 

semnat și aprobat înființarea Asociației de salubrizare a Capitalei sau cum îi spune, asociație care nu este nici 

de utilitate publică. Conform codului administrativ, e vorba de 2 unități administrative. Aici este vorba de o 

unitate administrativă și 6 subdiviziuni, deci nu are cum să fie de utilitate publică. Mai nou, în decembrie, 

Consiliul General aprobă să înființeze o nouă groapă de gunoi. Unde? Lângă vechea groapă. În decembrie, 

când toată lumea stătea frumos în fața televizorului și mai deschidea și geamul să vadă artificii și chestia asta, 

zona asta nu putea să deschidă niciun geam. Trăia în mirosul care emană Iridex-ul. Deci, am ajuns de nu mai 

suntem oameni. Și vrem și noi un răspuns. În caz că nu primim niciun răspuns, vă spun de pe acum. Oamenii 

sunt hotărâți și, la fiecare Consiliu care va avea loc în această Primărie, vom demonstra în față. Ne-am săturat 

de minciuni, ne-am săturat de absolut tot. Vrem fapte, nu se vede nimic. V-am zis, nu se poate semna un 
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contract de mentenanță cu Apa Nova. E datoria Primăriei Sectorului 1. Asta n-am mai auzit-o, că nu se vrea. 

Am ajuns să considerăm că Primăria Sector 1 este incompetentă. Scuzați-mă, sunt coleg aici, efectiv, dar nu... 

prea multe probleme. Am vorbit la CFR acum 3 ani. Ni s-a dat un teren pentru Apa Nova. CFR-ul a făcut 

intervenții la Primăria Sectorului 1. Ce facem cu acel teren? Acel teren a dispărut. Deci l-a luat înapoi că 

Primăria Sectorului 1 nu o interesează. Și atunci despre ce vorbim? Cu groapa asta de gunoi... Deci, vă spun 

clar. Dacă încă o dată, deci, dacă nu se ia nicio măsură plecând de aici de la Consiliul Local... Noi vom începe 

din zona asta, care este terminată, cum zic mulți... Vom încerca să facem referendum local pentru această 

groapă de gunoi. Deci am ajuns să nu mai respirăm, deci nu se mai poate. Vă rog mult, gândiți-vă prin ce trec 

acești cetățeni. Veniți, vă rog, în zonă, să vedeți exact cum trăiesc. Întuneric beznă, curent de la CFR, că nu s-

a putut face... Atât v-am cerut acum un an de zile când am mai luat cuvântul. Am cerut să se facă o hotărâre 

de Consiliu prin care să se specifice clar că pe acea zonă se vor face investiții. Nimic altceva. Ca Enel sau 

Electrica să preia această hotărâre, să poată să facă investiția la curent. Nu s-a făcut nimic. Deci, rugămintea 

noastră, spuneți-ne în față ce aveți de gând cu noi. Deci, în stilul ăsta nu putem să stăm. Referitor la al doilea 

punct, ca lider de sindicat. Sunt multe de zis, dar nu vreau să vă răpesc chiar tot timpul, dar avem probleme 

grave. Avem colegii de la Caraiman care stau cu proiectul pentru aducerea salariilor la nivelul Primăriei. Nu 

bagă nimeni în seamă. Nici nu știu unde a ajuns, de nu se poate băga în Consiliu ca să fie aprobat. Pentru ce? 

Aceștia nu sunt colegii noștri? La fel la mediu, tot la fel, aceeași problemă. Din păcate, avem abuzuri în serviciu 

foarte grave. A fost o problemă gravă și la ADP referitor la domnul Persea Costel, care a fost sechestrat în 

Biroul Juridic. De ce? Ca să dea declarație. Ținut acolo de directorul general adjunct. Director general adjunct, 

care nu este cu examen. Efectiv e pus la 2 zile după ce a dat examen ca inspector. Am intrat în analele 

administrației publice locale. Știați că unitatea asta, ADP Sector 1, a casat mașinile? Și mai departe s-au vândut 

la kilogram ca deșeuri. Despre ce vorbim? Practic, nu mai este administrație. Am văzut că toate birourile care 

le aveam, clădirile care le aveam, dispar treptat odată cu sera. Nu știu, pe cuvânt. E o rețetă, ca să zic așa. 

Unitatea x face cerere și preia clădirea. Unde este Consiliul aici? S-a dat drumul la parcări. Toată lumea 

vorbește de parcări. Regulamentul de cine e aprobat? De nimeni. Oricine poate să dea în judecată. De ce? 

Fiindcă nu interesează pe nimeni. S-au achiziționat 9 containere de gunoi de 16 tone, de la firma care a 

cumpărat mașinile. Firmă de salubritate. 9 containere. Pentru ce? Containere care automat necesită și mașină 

de ridicat. Nu mă întrebați de sume, că nu... Mai nou acum la ADP Sector 1, toate facturile se țin la serviciile 

fiecăruia, nu la contabilitate. De ce? Că nu se vrea să răspundă? Deci, în acest context, vreau să vă întreb, nu 

știu, mai există administrație? Se mai lucrează după anumite legi? Problema e că prin aceste abuzuri, prin 

absolut tot, a ajuns oamenilor să le fie frică. Nu se poate. Deci, ce se întâmplă acum la... Dau exemplu ADP, 

cunosc foarte bine situația acolo, dar poate să fie și în altă parte, unde nu se știe situația exact. Ce se întâmplă 

acum la ADP e strigător la cer. Și de ce? Nu știu.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da. Mulțumim, domnul Novac. Colegii mei s-au înscris la 

cuvânt. Vă rog să rămâneți la microfon. Ați ridicat aici mai multe probleme. Referitor la cartierul dintre linii. 

Sper că vă aduceți aminte că, anul trecut, consilierii PSD au făcut mai multe amendamente pentru acest cartier, 

care nu au fost puse în executare de primarul în funcție. Asta că ați spus că nu există investiții acolo. Deci, noi 

am alocat sume mari de bani pentru cartierul dintre linii, așa cum îl cunoaștem cu toții. Doi. Din câte știm noi, 

firma de salubritate nici nu mai intră în cartierul dintre linii, tocmai pentru că primarul Armand a semnat un 

protocol cu firma de salubritate prin care a micșorat frecvențele. Nu știu dacă mai intră. 

 

Domnul Ștefan Novac : Vă spunem drept. Referitor la Romprest, acolo în zona intră datorită nouă, că ne-am 

rugat de ei ca să ne ia gunoiul. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Deci haideți să clarificăm aspectele astea. Nu cunoaștem 

toate situațiile astea și foarte bine că veniți aici în Consiliu să le expuneți, pentru că Primarul absent de un an 

de zile, scaunul acesta este gol și înțelegem că face presiuni asupra directorilor să nu vină în ședința de 

Consiliu, că v-ați referit și la Caraiman. Noi cu drag și am susținut să intre toate subordonatele, să egalizăm 

salariile la toți. Directorul, doamna director, cine mai e acum, nici nu știu cine e în funcție, nu a venit niciodată 

în Consiliu să prezinte situația. Noi cu drag și chiar noi, Consiliul Local, consilierii PSD și PNL, au insistat să 

fie adus și Caraiman pe ordinea de zi. Iar la ADP, ce să mai spunem, fără cuvinte și aici. Într-adevăr, se pare 

că funcționează doar Consiliul Local. Vedeți, ținem și audiențe aici, în timpul ședințelor, pentru că executivul 

nu-și face treaba, și mă refer aici strict la Primar și la cei câțiva directori, care sunt așa, în hățuri.  
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Domnul Ștefan Novac : O singură întrebare. L-aș ruga pe domnul Păiuși să ne spună, se poate semna 

contractul de mentenanță cu Apa Nova? E vorba de utilități. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Scurt, domnul Păiuși, că erau înscriși alții la cuvânt. 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Stimate domnule Novac, cred că toate cererile 

din partea dumneavoastră sau din partea cetățenilor au fost analizate și s-au dat răspunsuri, eu asta știu. Inclusiv 

asupra acestui contract. De asemenea, vă reamintesc că în zona respectivă anul trecut am reabilitat 6 străzi, 

lucru care nu s-a întâmplat niciodată de când este această instituție. Știți lucrurile astea? Le cunoașteți lucrurile 

astea? 

 

Domnul Ștefan Novac : Le cunosc, dar eu am zis de cartierul dintre linii. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Care străzi, domnul Păiuși? 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Ați făcut referire la Chitila Triaj, nu? 

 

Domnul Ștefan Novac : Chitila Triaj, dar cartierul dintre linii. 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Am înțeles. Chitila Triaj. 

 

Domnul Ștefan Novac : Acolo nu s-a investit absolut nimic, dar absolut nimic. Nici măcar cei de la iluminatul 

public nu mai intră, de la Capitală. Zice că nu e zona lor. 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : La toate cererile adresate de către cetățeni 

Primăriei, noi am răspuns și de cele mai multe ori, am confirmat că acolo se vor face intervenții, mai ales că 

venim și cu un plan urbanistic.  

 

Domnul Ștefan Novac : Îmi pare rău că nu am la mine răspunsul care s-a dat de către Primărie către Bloc 

Roșu în care s-a spus clar că nu e competența Primăriei ca să plătească contract de mentenanță. Deci vă rog 

eu... 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Stați un pic să ne înțelegem foarte clar aici. Sunt 

anumite lucrări unde Primăria Sectorului 1, prin administrație, nu are voie și dreptul să intervină. Lucrul ăsta 

îl cunoașteți foarte bine că lucrați în administrația de atâta timp.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : O clipă, vă rog. Domnul Novac v-a întrebat ceva referitor 

la Apa Nova, dacă se semnează contractul și vă rog la această întrebare să răspundeți. Pentru că ați reamintit 

de investiții majore acolo, deși nu se văd, vreau să mai amintesc și de cartierul de la Orhideea, care e tot între 

linii. Ce s-a întâmplat, că acolo, în ultimele luni ale mandatului trecut, ați votat realizarea tramei stradale și a 

utilităților, adică noi toți am votat în Consiliu. Ce s-a întâmplat? 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Să înțelegem. Acolo unde avem administrare, 

da, unde legea ne permite să intervenim, intervenim și vom interveni, dacă acest Consiliu ne permite lucrul 

respectiv. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Până acum asta v-am spus, s-au votat o grămadă de hotărâri 

aici și dumneavoastră evitați răspunsurile la întrebările punctuale. 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Pentru că nu aprobați bugetul.  

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Mulțumesc. Vă rog, domnul Păiuși, haideți puțin să fim onești măcar între 

noi, dacă se poate, că eu nu am nimic cu dumneavoastră, pentru că nu dumneavoastră vă ocupați de investiții. 

Păi să vă dea cuvântul, nu este la mine. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : V-am dat cuvântul să răspundeți la întrebarea dacă se va 

încheia contractul cu Apa Nova și dumneavoastră ne spuneați de buget. O să vă dau cuvântul când vi se 

adresează o altă întrebare. 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Bună ziua din nou! Mulțumim pentru prezență și mi se pare strigător la 

cer ce auzim din nou. Consilierii PNL și PNL Sector 1 au fost în aceeași zonă de nenumărate ori și, într-adevăr, 

situația este dramatică în acest... Domnul Păiuși, să știți că vă aud, dar puteți veni aici să vorbim împreună. 

Dar dumneavoastră nu aveți o implicare directă, dumneavoastră vorbiți în calitate de ce? Aveți cumva o 

autorizație de dat și nu ați dat-o? De ce vorbiți dumneavoastră acum? Pe cine reprezentați? Nu e la mine. 

Vorbiți cu doamna Președinte, vă rog, nu vorbiți cu mine. Îmi răspundeți după, dacă doriți. Eu vă răspund, 

domnul Păiuși. Iar domnul Păiuși citește după textul scris de prietenii doamnei Armand. Mai ușor, domnul 

Păiuși, că suntem între noi aici, nu e nevoie să ne citiți ce scrie pe telefon. Vorbim între noi. Să revenim la 

problemele cetățenilor, nu la...  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog mult, chiar nu e nevoie să țipați, o să dau cuvântul 

tuturor, dar răspundeți la întrebări punctuale.  

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dacă îmi permiteți să vă răspund, domnul Novac. Domnul Novac, vă pot 

răspunde? Domnul Novac, haideți să auziți o părere avizată, că domnul Păiuși probabil că nu poate să-și spună 

părerea dumnealui și spune doar ce dorește să comunice doamna Armand, dar eu vă spun părerea reală. Deci 

am fost pe străzi. Toate străzile, efectiv toate străzile pe care Departamentul de Investiții, cu suportul doamnei 

Armand, cer să fie aprobate de Consiliu, sunt asfaltate. Deci este strigător la cer, deci sunt în Sectorul 1 peste 

100 de străzi de pământ. Nu am văzut decât 2 pe care le-a adus Armand în fața Consiliului să le asfalteze. Deci 

gravitatea este incredibilă. Mai mult decât atât, conform legii, mă rog, codul administrativ, art. 42 din legea 

273/2006, trebuie să avem lista cu prioritizarea investițiilor și fundamentarea acestora în fața Comisiei pentru 

a se putea vota bugetul. Nici anul trecut, nici anul acesta nu avem acest document, deci o prioritizare nu există. 

Deci doamna Armand în această Primărie prioritizează după bunul plac, probabil după consilierii care stau pe 

acele străzi, probabil după prietenii care stau pe acele străzi. Deci, pentru doamna Armand, pentru că nu are 

prieteni în zona Triaj, nu face nimic. Au trecut 2 ani și jumătate de administrație și nu a făcut nimic pentru 

acea zonă.  

 

Domnul Ștefan Novac : Doamna Armand a fost prezentă de 3 ori în zonă, a văzut situația. Referitor la ce a 

zis domnul Păiuși. Domnul Păiuși, în momentul în care s-a intabulat strada în favoarea Primăriei sau a 

Consiliului Local, sunteți datori să vă ocupați de acea zonă.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog mult să vă înscrieți la cuvânt și vă dau cuvântul să 

răspundeți punctual. Nu ne mai înțelegem. Păi actualul Consiliu Local a votat tot ce s-a putut pentru acest 

cartier. Vreau să vă aduc aminte, domnul Dinu, pentru că suntem toți prezenți aici, noi tocmai avem o plângere 

a locuitorilor de pe strada Cretei, în speță domnul Tatoiu, deci ne-a făcut plângere penală.  

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Haideți să încheiem discuția. Referitor la partea a 2-a cu situația de la 

ADP. Îmi pare rău să vă spun, dacă oamenii sunt sechestrați în birou, trebuie să fie anunțate autoritățile. Dacă 

se fac ilegalități, trebuie anunțate autoritățile.  

 

Domnul Ștefan Novac : Colegul a fost la doamna director, i-a explicat și aici s-a închis... 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Dacă problema este de sechestru, repet, trebuie anunțate autoritățile. 

Adică, dacă este altceva, nu am idee... 

 

Domnul Ștefan Novac : Și mai ales, cu ce drept directorul general adjunct și cu șefa serviciului juridic 

sechestrează omul. 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Eu vă repet, sunt probleme interne care, dacă se întâmplă, Consiliul Local 

nu are nici o putere. Trebuie sesizate autoritățile. Adică, e bine că ne informați. Noi nu putem decât să decidem 

pentru buget sau proiecte care ne vin la aprobare. Asta putem face. Ce vă pot spune este că anul trecut s-au 

cheltuit 140 de milioane de lei pentru plantare arbuști și ce o mai însemna, iar anul acesta se cer 190 de milioane 
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de lei din nou. Dacă faceți un calcul, probabil că îți trebuiau  plantați 300.000 de copaci, 300.000. Eu nu am 

văzut nici măcar 10.000. Dumneavoastră vă dați seama, dragi colegi. 300.000 de copaci, de arbori, care puteau, 

sau tufe sau orice, care trebuiau plantate în Sectorul 1 pentru 140 de milioane de lei. Deși sumele sunt 

incredibile. 

 

Domnul Ștefan Novac : Voiam numai să întreb, referitor la părțile verzi. Este vorba de sera de care vorbea 

și... Problema este, nu s-a bugetat, nu s-a conservat pentru sere nimic. Și atunci doamna... 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Atunci este răspunderea celor care nu au bugetat, pentru că ei fac bugetul. 

Noi nu putem decât să analizăm și să spunem dacă înțelegem unde au fost alocați bani și dacă suntem de acord 

ca oportunitate. 

 

Domnul Ștefan Novac : Am înțeles. 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Doamna Popa, putem să continuăm, să intrăm în ordinea de zi, vă rog? 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da. Mai sunt înscriși la cuvânt domnul Ciungu, domnul 

Tudose, domnul Oianu și domnul Podaru. O să dau cuvântul pe rând. Domnul Ciungu, vă rog. Și intrăm 

imediat pe ordinea de zi. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu :  Mulțumesc, doamna Președinte. Domnul Novac, apreciem că aduceți 

în fața noastră aceste probleme. De altfel și eu, și colegii mei am fost în fața oamenilor în acel cartier de mai 

multe ori. Vom reveni, mergem peste tot pe unde sunt probleme. În ultimele ședințe, la fel ca și colegul meu 

Dinu Gheorghe, am spus foarte clar că e nevoie de asfaltarea zonelor care nu au asfalt, de utilități, de discutat 

cu Ministerul Transporturilor. A fost acel protocol votat de Consiliul Local acum un an și ceva deja, unde și 

eu am cerut să se facă antifonarea căii ferate în Sectorul 1. E un amendament propus de mine, votat de Consiliul 

Local. Nu știm ce s-a mai întâmplat aici. Primarul presupun că n-are niciun interes în mod real să rezolve 

problema. Ar fi trebuit să ducă la Consiliul General, se ducă la Ministerul Transporturilor, să se țină de acei 

oameni, cum dau exemplu primarului Ciucu de la Sectorul 6 pentru Prelungirea Ghencea, se ține și de 

autoritățile centrale și de Primăria Capitalei și de Consiliul General. Se duce, se implică. Mi-aș fi dorit să văd 

acest lucru și la primarul Armand, nu l-am văzut, din păcate. La fel pentru Caraiman. Noi așteptăm acest 

proiect. Nu înțelegem de ce Primarul blochează, este evident că Primarul Clotilde Armand blochează creșterea 

salariilor acestor oameni. Am reușit să creștem salariile la restul direcțiilor și administrației. Nu înțelegem de 

ce aici, la direcția de mediu, dânsa nu vrea să să-i ajute pe oameni, mai ales că vorbim de o inflație de peste 

15 %. Legat de ADI. A stat aici în fața noastră primarul Armand și ne-a promis că în mandatul ei nu se va face 

nici o groapă de gunoi în Sectorul 1. Și acum vedem hotărârea într-adevăr a Consiliului General 649/2022, 

care vorbește de un teren de 10 hectare dat către ADI de către Capitală, pentru un centru pentru colectare 

voluntară. Ce înseamnă treaba asta, n-aș ști să vă spun. Deci centru integrat de colectare prin aport voluntar, 

destinat aglomerărilor urbane mari. Va trebui și noi să vedem ce este în această hotărâre. Momentan 

informațiile publice doar atât discută. Dacă vorbim de încă o groapă de gunoi lângă groapa existență, eu zic 

că Primarul trebuie să-și dea demisia să plece acasă. A promis în fața oamenilor că nu va face așa ceva și acest 

Consiliu atras atenția atunci Primarului că fix acest lucru se va face. Legat de Regulamentul ADP, eu și colegii 

mei am făcut o plângere prealabilă către cei de la ADP. Dânșii ne-au răspuns, din punctul nostru de vedere, 

nu știu, s-au hazardat, pentru că dânșii nu respectă legea. Este evident. Acel regulament a fost modificat de 

dânșii în decembrie și nu au venit în fața Consiliul Local. Directorul ADP nu a venit în fața Consiliul Local. 

Irelevant ce, eu știu... Mă gândesc la directorii adjuncți, mă gândesc la directorii de direcții, și așa mai departe, 

ce au făcut sau ce n-au făcut dânșii e mai puțin important. Ideea e că responsabilitatea este a directorului, a 

doamnei Oancea, să vină în fața Consiliului Local cu proiectul. Dânsa nu știm de ce nu a venit cu acest proiect 

în fața Consiliul Local și așa este, din punctul nostru de vedere, al grupului PNL, acest regulament nu este în 

vigoare în mod legal. Repet, am făcut plângerea prealabilă, am primit răspunsul, pasul următor este de a merge 

în instanță. Nu mi se pare normal ca acest Consiliu să fie pur și simplu total desconsiderat de administrația 

Armand, pentru că, iarăși, nu știu de ce ne gândim că directorul numit din pix de către Armand ar face altceva 

decât ceea ce îi spune Armand și nu este singura situație. În continuare, așteptăm directorii de la Investiții, de 

la Poliția locală să vină aici și, bineînțeles, doamna director de la ADP, să vină aici, să ne explice Poliția Locală 

ce s-a întâmplat cu acele dosare, de ce a venit DNA-ul la dânșii, iarăși, niște oameni numiți din pixul lui 

Armand, și investițiile și ADP-ul să vină să ne explice bugetul, domnule Păiuși, pentru că în continuare vă 
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faceți că nu ne auziți. Noi de niște ședințe întregi cerem să vină în fața Consiliul Local și în fața Comisiei de 

buget finanțe, directorii de Investiții și ADP, care au peste un miliard de lei și acest Consiliu nu are un aparat 

propriu, așa cum are Primarul, 1000 și ceva de oameni, și trebuie să trecem prin acele linie cu linie, să 

înțelegem ce e acolo, dacă vrem să facem amendamente.  

Cum domnii directori refuză să vină în fața comisiilor respective, în fața Comisiei de buget finanțe, 

așa cum îi obligă codul administrativ, încă o dată, directori numiți din pixul lui Armand, putem doar să 

presupunem, ca o opinie politică, că primarul Armand nu dorește să-și treacă bugetul. De ce? Nu știm. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Domnule Tudose, vă rog.  

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Bună ziua, stimați colegi! O primăvară frumoasă tuturor domnișoarelor 

și doamnelor. O să mă adresez domnului Novac în dublă calitate, cea de cetățean al Sectorului 1 și cea de lider 

de sindicat. Domnul Novac, câți cetățeni sunt în cartierul dintre linii, așa cum l-ați numit, cartier pe care îl 

cunoaștem împreună foarte bine și pe care în mandatul trecut l-am bătut în lung și în lat. Cam câți cetățeni 

estimați că sunt acolo? 

 

Domnul Ștefan Novac : Deci, ce pot să vă spun că sunt în jur de 150 de familii. 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Îi punem 150x3, probabil în jur de 450-500. Un număr destul de 

semnificativ. A doua întrebare, câți membri de sindicat aveți înscriși în sindicatul dumneavoastră?  

 

Domnul Ștefan Novac : În jur de 350. 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : 350. Grosso modo, cred că ne apropiem cam de 1000 de cetățeni care pot 

fi interesați în ceea ce tocmai ați comunicat. Acum o să mă refer foarte succint la problema pe care ați ridicat-

o. Așa cum colegii mei cunosc foarte bine, ținând cont de experiența unui mandat întreg, m-am opus dezvoltării 

în zona gropii Iridex a unor noi facilități de depozitare, de tratare a deșeurilor. M-am opus de la momentul 

înființării Asociației de dezvoltare intracomunitară pentru gestionarea integrată a deșeurilor municipale din 

Municipiul București până la nivelul acționării în instanță, în calitate de cetățean al Sectorului 1 direct afectat 

de ceea ce se întâmplă, a Hotărârilor de Consiliu Local 113 și 114, hotărâri la care am fost singurul consilier 

care a votat împotrivă, justificând exact ceea ce dumneavoastră veniți acum să ne spuneți și acum o să vă 

explic foarte succint. Frica ucide. Țineți minte ce vă spun, frica ucide. USR-ul, în mandatul pe care l-au avut 

atât în perioada de tristă amintire din 2016, cât și în mandatul actual, au făcut foarte frumos pașii necesari 

mafiei gunoaielor, astfel încât acolo să se dezvolte o nouă groapă de gunoi. În speță, în decembrie, cu câteva 

zile înainte de terminarea mandatului lui Cioloș, premierul de tristă amintire, avea loc în cadrul Guvernului 

adoptarea Hotărârii de Guvern 954/2016, prin care un teren aparținând Serviciului Român de Informații, care 

nu mai putea fi folosit datorită gropii de gunoi Iridex care funcționa cu grave nereguli de legalitate dovedite 

în mandatul trecut în instanță, pentru care instanța a și luat hotărârea de anulare a autorizației, era dat către 

Municipiul București, către Primăria Capitalei, cu sarcina extinderii depozitului de deșeuri. Acolo trebuia să 

se extindă Iridex cu groapa de gunoi și să monteze noul incinerator. Între timp, în urma unui mandat întreg, și 

pe această cale țin să mulțumesc încă o dată acelor cetățeni care au avut prezența civică și au semnat peste 

46.000, atenție, 46.000 de cetățeni care au semnat pentru închiderea gropii de gunoi. Toți acești cetățeni sunt 

sfidați de ceea ce face Armand în continuare. Armand, în continuare, a ales să preia voluntar, atenție să preia 

voluntar, întrucât Ordonanța de Guvern nr. 2 din 2021 specifică în mod explicit, pot prelua, nu obligă Consiliile 

sau Sectoarele să preia obligațiile Capitalei privitoare la depozitare și managementul deșeurilor, să preia acest 

teren, aceste obligații, și să le transfere ulterior către Asociația de Dezvoltare Intracomunitară pentru ceea ce 

tocmai ați menționat, o nouă facilitate de tratare a gunoaielor. Acest caz de care tocmai ați pomenit nu este 

decât vârful icebergului acelei decizii de amplasare pe cele 11 hectare, pentru că vorbim de 11 hectare preluate 

de la SRI în mandatul lui Cioloș și blocate în mandatul PSD pentru partea de dezvoltare a facilitățile de 

depozitare și incinerare. În momentul acesta, în pofida tuturor promisiunilor adresate locuitorilor și a vizitelor 

/inaudibil/ făcute de Amand unde, mă rog, a încercat să demonstreze cât de preocupată este de această 

problemă, lucrurile evoluează așa cum își dorește mafia deșeurilor. Acest caz este un prim pas spre ceea ce va 

însemna o nouă groapă de gunoi și probabil acel incinerator mult dorit de mafia gunoiului și foarte controversat 

și foarte periculos pentru sănătatea bucureștenilor. Din păcate, așa cum am spus mai devreme, frica ucide. Așa 

cum toți directorii, și îmi pare rău pentru ei, pentru că prea mulți îi cunosc și am tot respectul față de ei, cum 

toți directorii de deconcentrate, și vorbesc de toate direcțiile, nu caut să nominalizez vreuna ca să nu uit vreuna, 
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au lașitatea de a nu veni în fața Consiliului Local datorită presiunilor pe care le pune Armand pe acești oameni, 

așa cum dumneavoastră ați ales, în calitate de lider de sindicat și vă mulțumim pentru acest curaj, probabil vă 

va afecta în continuare, așa cum s-a întâmplat și în trecut, e o problemă care ține de noi, de fiecare în parte. 

Alegem să stăm cu capul plecați ca sclavi în fața unui nou colonialism care se întâmplă la Sectorul 1, este 

decizia noastră. Nu este niciun fel de problemă a celor care fie votează hotărârile lui Armand în pofida 

argumentelor și a dovezilor care, din păcate, se dovedesc extrem de nocive pentru cetățenii Sectorului 1, fie 

aleg să își păstreze acel locușor cald în cadrul aparatului și să nu aibă curajul să prezinte situația și adevărul în 

fața Consiliului. Ca să nu prelungesc foarte mult lucrurile. Problema cu cartierul Triaj este bine cunoscută. 

Există străzi de pământ și pe lângă groapa de gunoi, asta apropo de. Oamenii ăia sunt complet uitați. Da, 

bineînțeles că nu reprezintă o prioritate pentru doamna Armand. Din acest punct de vedere, da, stimați colegi, 

cu votul dumneavoastră, într-adevăr, se fac de către Consiliul General, prin Hotărârea de Consiliu General 

emisă în 10.11.2022 nr. 649, trecerea acestui teren despre care am făcut vorbire către ADI. Ce se va întâmpla 

cu acest teren care deja este împrejmuit cu autorizație semnată de domnul Păiuși și asigurate toate facilitățile? 

O să vedem în viitor. Dacă după 4 ani de zile de luptă, un mandat întreg de luptă și o hotărâre de instanță care 

a dat dreptate cetățenilor Sectorului 1, cu toate dovezile, nu mai intru în amănunte, că ar însemna să vă țin 

până mâine, de ilegalitățile produse de mafia gunoaielor în Sectorul 1, continuăm în același fel, este ceea ce, 

din păcate, ne rezervă guvernarea USR în Primăria Sectorului 1 și lașitatea și lipsa de reacție a cetățenilor. 

Invit toți cetățenii care se simt lezați de o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1 să ia atitudine. A existat acea 

campanie de aer curat. Dacă va fi nevoie, fie în calitate de cetățean, fie în calitate de consilier, voi mai iniția o 

a doua campanie de strângere de semnături. V-am întrebat de numărul de membri de sindicat și de cetățeni, 

pentru că probabil vor fi primii care vor dori să se asocieze acestui demers. Așteptăm să vedem în continuare. 

Până una alta, mulțumiți primarului Armand pentru hotărârile date. Suntem în instanță. Evident, pe măsură ce 

lucrurile, nu intru-n fondul procesului, dar o să fie bugetul Sectorului 1 extrem de grav afectat de aceste hotărâri 

pe care, cu sprijinul colegilor în integralitate, repet, mai puțin, eu au trecut și asta este, din acest punct de 

vedere, așteptăm să vedem ce ne va rezerva viitorul. Oricum, sub mandatul Armand, groapa de gunoi devine 

o realitate palpabilă. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc domnul Tudose. Domnul Oianu, vă rog. Trecem 

la ordinea de zi. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Domnul Tudose, s-a ridicat părul pe mine. Îmi aduc aminte aici că am avut 

această discuție. Da, sigur, eu sunt la primul mandat și cu naivitate am crezut mai mult sau mai puțin ce mi s-

a spus aici și mai ales ce a spus cu foarte multă hotărâre și foarte just domnul Păiuși atunci, dacă vă aduceți 

aminte, care ne-a promis, ne-a asigurat și a jurat pe nu știu ce că niciodată nu se va întâmpla o nouă groapă de 

gunoi în Sectorul 1. Noi tocmai de asta eram speriați. Am spus, domnule, asta e o chestie care o să ducă la o 

nouă groapă de gunoi. Doamna Clotilde Armand vrea să facă o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1 și domnul 

Păiuși aici de față, purtătorul de cuvânt al doamnei Armand, a spus clar, vă asigur, vă promit că nu-i despre 

asta. Și ce să vezi? Este exact despre asta. Minciunile care se spun de 2 ani în acest Consiliu pentru mine sunt... 

N-am așa multă experiență, nu știu ce s-a întâmplat în alte Consilii, dar mă uit cu gura căscată la ipocrizia și 

la perversitatea cu care suntem manipulați noi și cetățenii Sectorului 1 cu zâmbetul pe buze, fără niciun spasm, 

fără niciun fel de suspin, se spun minciuni, așa cum se respiră. Deci da. Aveți dreptate. Lucrul cel mai 

important care va rămâne în istorie după mandatul acestei doamne este că a înființat o nouă groapă de gunoi 

în Sectorul 1 și asta este cea mai mare crimă pe care putea s-o facă dincolo de mizerie, de sfidare și de faptul 

că prin incompetență n-a reușit să facă nimic în Sectorul 1. Deci, la dumneavoastră în cartier, în Chitila Triaj, 

între linii, doamna Clotilde Armand nu are niciun interes. Să nu ascultați minciunile care ies din gura domnului 

Păiuși pentru că, după cum observați, minte în fiecare ședință. Legat de tot. Niciodată nu va mișca ceva dacă 

nu are un interes direct. Acum asfaltează străzi asfaltate. Sunt foarte curios să înțeleg motivul din spate. Poate 

sunt străzii pe care locuiesc oameni apropiați lui Clotilde Armand. Nu știm asta că, după cum știm, a renovat 

apartamente cu bani publici fără să întrebe pe nimeni. Face tot ce vrea să facă în această privință în această 

Primărie și da, acum, pentru prima oară, după ce de atâtea ori doamna Clotilde Armand a vorbit despre mafie, 

acum putem să spunem că doamna Clotilde Armand este asociată cu mafia gunoaielor. Este partener cu mafia 

gunoaielor. Doamna Clotilde Armand se identifică cu mafia gunoaielor și da, tot sectorul va suferi și tot orașul 

și am vorbit aici când s-a făcut ADI că vom ajunge în situația în care Clotilde Armand va oferi un loc pentru 

o nouă groapă de gunoi. Și uitați-vă că suntem aici. Mulțumesc. 

 

/inaudibil/ 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Trecem la votul pe ordinea de zi. Vă rog, haideți 

să facem un pic de liniște și să trecem la votul pe ordinea de zi și vă mai dau imediat cuvântul. Vă rog să votați 

aprobarea ordinii de zi. Continuăm imediat discuțiile. 

 

/inaudibil/ 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog, liniște în sală. Liniște în sală. Vă dau cuvântul 

imediat. Vă rog să votați. Aprobarea ordinii de zi. Domnul Țîră, domnul Iordan, domnul Bârgău, doamna 

Haliț, doamna Porumb, domnul Drăgușin. Votați, vă rog. 

 

/inaudibil/ 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : O să opresc votul. Avem 20 de voturi pentru, 1 vot 

împotrivă. Ordinea de zi a fost aprobată.  

 

ORDINEA DE ZI a fost aprobată cu 20 voturi pentru 1 vot împotrivă 

din 21 consilieri locali prezenți în sală 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da, bineînțeles. Era domnul Tudose. Vă rog, foarte scurt. 

Și domnul Podaru Imediat. 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Foarte scurt un drept la replică colegilor mei domnul Oianu și mai ales 

colegului meu domnul Paiuși. Domnul viceprimar, eram colegi în Consiliu, acolo stătea doamna Armand, în 

calitate de consilier în 2017. Dacă ceea ce am menționat legat de mafia gunoiului, care se mișcă foarte încet 

să-și atingă scopurile, dar o face cu o precizie extraordinară și bazându-se pe oameni pe care îi poate îndoi, 

înțelegeți ce spun, din acest punct de vedere... Iertați-mă, v-am ascultat, ascultați-mă. Vreau să-mi confirmați... 

Ascultați-mă. Domnul Păiuși, nu ne certăm. Vreau doar să îmi confirmați un lucru. Ascultați-mă. Domnul 

Păiuși, eu vă ascult. Ascultați-mă. Ok, de acord, așa cum am menționat, ați reușit performanța să induceți în 

eroare și Consiliul Local al Sectorului 1, în pofida demonstrației pe care am făcut-o în fața Consiliului la 

Hotărârile 113 și 114... Domnul Păiuși, nu mă acoperiți. Vă întreb punctual. A făcut amendament Armand în 

calitate de consilier în 2017 pentru alocarea sumei de 10 milioane de lei pentru cumpărarea unui teren în 

Sectorul 1 pentru o nouă groapă de gunoi. Da sau nu? Vă arăt amendamentul din 2017, sub semnătura lui 

Armand. Da, vi-l arăt imediat. Ok, problema este, stimați consilieri care sunteți nou intrați în Consiliu. În 2007, 

deci, în momentul în care o parte dintre consilierii actuali, doamna Popa, domnul Păiuși, personal, domnul 

Chirvasă eram în Consiliu alături de Armand în calitate de consilier, la bugetul din 2017, o să-l trimit la toți 

consilierii pe mail ca să nu existe niciun fel de dubiu, amendamentul semnat de Armand pentru alocarea sumei 

de 10 milioane pentru cumpărarea unui teren pentru o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1. Acum nu se mai 

alocă niciun fel de 10 milioane, acest teren ne-a venit cadou de la SRI, iar Sectorul 1 va beneficia, așa cum și-

a dorit de la Cioloș, continuatoarea Armand, de o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1. Vă mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Domnul Podaru, vă rog. 

 

Domnul Dan-Niculae Podaru : Deci, eu nu am memoria atât de bună ca bunul meu prieten Adrian Oianu, și 

colegul meu, nu-mi aduc aminte exact cine a spus, însă pe rând, atât doamna Clotilde Armand, cât și alte 

persoane au garantat faptul că nu se va construi o groapă de gunoi în Sectorul 1, da, încă o groapă de gunoi și 

ăsta a fost contextul. Deci, minciuna există, dezinformarea există și a devenit o practică la nivelul conducerii 

Primăriei Sectorului 1. Mai mult decât atât, vreau să specific faptul că bunul meu prieten și coleg Adrian Oianu 

greșește. Doamna Clotilde Armand nu va deschide o nouă groapă de gunoi, ci doamna Clotilde Armand a 

transformat Sectorul 1 într-o groapă de gunoi. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Domnul Dinu. Nu, iertați-mă. Întâi a solicitat 

cuvântul doamna Secretar să ne anunțe ce proiecte au avize în ordinea de zi de astăzi. Domnul Iordan și domnul 

Țîră, cum votați pentru aprobarea ordinii de zi? 

 

Domnul Daniel Țîră: Pentru. 
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Domnul Florea Iordan: Pentru. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Ok. Să se consemneze în procesul-verbal. Doamna Secretar. 

 

ORDINEA DE ZI a fost aprobată cu 22 voturi pentru 1 vot împotrivă 

din 23 consilieri locali prezenți în sală 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Așadar, până la acest moment, proiectele care 

sunt pe ordinea de zi la punctele 1,3,4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16,  care are avizul Comisiei 4, nu 

are avizul Comisiei 1. În continuare, și punctele de pe ordinea de zi suplimentară, care încă nu au fost supuse 

aprobării, nu au prezentat avizele comisiilor de buget, respectiv comisiei juridice, motiv pentru care, în 

conformitate cu prevederile art. 138, alin. 8 din codul administrativ, ele nu pot fi supuse dezbaterii în cadrul 

ședinței. Așadar, au rămas punctul 2, 17, 18, 19, 20, 21 și 22. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Domnul Dinu. 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Cer să luăm pauză 5 minute, vă rog.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da, domnul Podaru. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Aveți ceva să-i spuneți domnului Păiuși...  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Da, domnul Oianu, vorbiți din diafragmă, 

domnul Oianu. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Domnul Păiuși, dar v-am aprins. 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am și eu o rugăminte, dragi colegi, că am senzația 

că am ajuns, și mă scuzați de expresie, așa avem un ton în care suntem ironici și chiar de aproape ne luăm la 

mișto. Haideți să nu uităm în ce sală de Consiliu suntem, să ne respectăm, în primul rând, domnul viceprimar, 

că am mai avut un mandat împreună. Poate vom mai avea altul și cine știe din ce prismă a funcțiilor. Pentru 

că, ce să vedeți? Funcțiile sunt trecătoare, haideți să nu uităm lucrul ăsta și să fim oameni în primul rând și să 

ne respectăm reciproc și dacă discutăm, să discutăm administrativ, tehnic, fără a fi ironici.  

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Pentru că nu semnați avizele pentru a se pune 

proiectele în dezbatere.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Doamna Porumb, chiar vă rog să vorbiți despre cele 2 

proiecte de pe ordinea suplimentară. 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am semnat avizele care se justifică, domnul 

Păiuși. Nu e nevoie să țipați ca să mă acoperiți. Haideți să fim calmi astăzi. Nu știu ce aveți astăzi, cam agitat 

de 1 martie sunteți. Sunteți foarte agitat de 1 martie, nu înțeleg ce ați pățit. Haideți să fim mai liniștiți un pic 

și să discutăm, că noi înțelegem foarte bine ce avem de făcut. Credeți-mă că mai mult decât a blocat doamna 

Primar Sectorul 1 nu o mai poate face cineva vreodată. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : O groapă de gunoi în Sectorul 1, în sectorul cu cele mai multe investiții 

imobiliare. Domnilor cetățeni ai Sectorului 1 care v-ați cumpărat case scumpe în Sectorul 1, doamna Primar 

v-a făcut un cadou, o nouă groapă de gunoi. Ați plătit să stați în zona de nord a Bucureștiului, iar acum aveți 

o nouă groapă de gunoi. Asta înseamnă poluare din toate punctele de vedere. Ce să vă zic, dacă nici acum nu 

înțelegeți ce calamitate a căzut pe Sectorul 1 și pe Primăria asta nu știu când mai înțelegeți. Mă aștept ca 

industria imobiliară să se ducă în jos după această inițiativă extraordinară a doamnei Primar care ne-a făcut un 

cadou extraordinar împreună cu mafia gunoaielor, o nouă groapă de gunoi. Și uitați-vă cât de afectați sunt. 

Domnul Păiuși nu mai poate să tacă, vorbește încontinuu. Mulțumesc.  

 



Pag 19 din 25 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Vă rog, un pic de liniște. Facem pauză să se 

convoace comisiile, cum propuneți, așa supun la vot. Ok, e toată lumea de acord. Să se convoace comisiile 

între timp. Pauză 10 minute. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mi-a solicitat domnul Tudose cuvântul, domnul Dinu și vă 

anunțăm de pe acum că cu tot dragul noi votăm cele 2 proiecte de pe ordinea de zi suplimentară, modificările 

aduse la cele 2 proiecte prin PNRR, dar înțeleg că doamna Haliț are o problemă personală. Nu poate intra, nu 

poate convoca ședința. O amânăm sau... Ok, deci e perfect. Convoacă Comisia de buget și o să avem și cele 2 

proiecte pe ordinea de zi. Domnul Tudose, vă rog. 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Bună ziua încă o dată stimați colegi. Așa cum v-am obișnuit, când spun 

ceva, argumentez. Afirmația făcută conform căreia USR este legat direct de mafia gunoiului și Armand a fost 

cea care, în calitate de consilier în 2000, rectific eroarea mea, asta e, memoria mai joacă feste, nu a fost în 

2017, a fost în 2019, a fost la proiectul de buget din 2019, votat în 22.04.2019, deci proiectul de buget al 

Sectorului 1 din 22.04.2019, unde, în procesul-verbal al ședinței, la acea vreme era Președinte de ședință 

domnul Neagu Cristian Marian din partea PMP, amendamentul a purtat numărul 8, se poate găsi acest proces-

verbal de către toți consilierii. Amendamentul 8, achiziționarea unui teren pentru o groapă de gunoi temporară, 

spune doamna Armand, citez din Procesul-verbal:„Doamna Clotilde Marie Brigitte Armand, locuitorii 

Sectorului 1 pun problemă de mediu și de poluare nr. 1 în prioritățile lor. Eu propun achiziționarea unui teren 

pentru o groapă de gunoi temporară, până se rezolvă problema în mod permanent, dar până rezolvăm problema 

în mod permanent, eu propun să achiziționăm un teren la 15 km de București pentru o groapă de gunoi 

temporară la 10 milioane de lei.” Aici problema care s-a pus a fost rezolvată odată cu venirea lui Armand în 

fruntea Primăriei Sectorului 1. Nu s-au mai cheltuit cei 10 milioane de lei din buget și, mână în mână cu ce s-

a întâmplat la Capitală, s-a preluat în administrare mizeria rezultată în urma depozitului cu foarte multe 

ilegalități Iridex, care va pune o presiune foarte mare pe buget. Nu îmi permite acum, aflându-se dosarul în 

instanță. Suntem cu termen în instanță pentru anularea hotărârilor. Așa cum am menționat, am atacat ambele 

Hotărâri și 113 și 114 alături de alți cetățeni. Din acest punct de vedere, aveți pe ecrane în acest moment, 

amendamentul pe care domnul Păiuși refuza să-l confirme, semnat de Armand personal. Deci, din acest punct 

de vedere a rezolvat problema unei noi gropi de gunoi Armand în Sectorul . Va fi pe terenul SRI-ului. 

Mulțumiți administrației USR. Vă mulțumesc.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Domnul Dinu. 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe : Mulțumesc. Aș fi vrut să prezint situația bugetului și votului pe buget din 

cadrul Comisiei de buget. În scopul analizării proiectului de buget, la data de 26.01.2023, a fost transmisă de 

către președintele Comisiei, adică de către mine, către direcția de investiții, solicitarea cu numărul 4871 

referitoare la transmiterea listei obiectivelor de investiții pe anul 2022, aprobată prin BVC/2022, care să 

cuprindă stadiul implementării și realizării fiecărui obiectiv de investiții la data solicitată, lista de priorități și 

a obiectivelor de investiții pe anul 2023 defalcată, respectiv obiective de investiții în continuare din anul 2022, 

cuprinzând și stadiul de realizare a fiecărui obiectiv la data solicitării, precum și obiectivele de investiții noi 

pentru anul 2023. Până la data de 24.02.2023, solicitarea cu numărul 4871 din data de 26.01.2023 a primit din 

partea Direcției de Investiții un singur răspuns la data de 17.02, cel puțin surprinzător, sub semnătura 

Primarului prin care se comunică faptul că informațiile solicitate nu pot fi furnizate pe motiv de complexitate, 

volum al lucrărilor și durata necesară pentru identificarea și difuzarea informațiilor. Subliniez faptul că 

informațiile solicitate trebuiau să fie anexate în bugetul anului 2022, precum și baza de fundamentare a 

bugetului pe anul 2023. Deci în mod normal, toate aceste documente trebuiau să existe înainte ca bugetul să 

fie pus în dezbatere publică. Deci, acesta este primul semn de nelegalitate a bugetului și a unei nelegalități 

comise de doamna Armand. Desigur, acest fapt împiedică Comisia de buget să facă o analiză obiectivă și reală 

asupra proiectului de buget pentru eliminarea situației execuției bugetare la 31.12.2022, când Sectorul 1 a 

înregistrat un excedent de aproximativ 750 de milioane de lei. De asemenea, în cadrul analizei bugetului, i-am 

invitat pe toți directorii din Primărie și de structuri sub Consiliul Local să vină să explice fundamentarea și 

sumele puse în buget. Directorii structurilor cu cele mai mari produse bugetare în bugetul de venituri și 

cheltuieli de aproximativ 1,1 miliarde de lei, adică 50 % din bugetul Primăriei, cu alte cuvinte, directorul 

general al ADP și directorul de Investiții din Primărie, nu s-au prezentat la Comisia de studii, prognoze 

economice, sociale, buget, impozite și taxe locale pentru a oferi informații despre acest buget, deși au fost 

invitați în mod repetat. Toate aceste aspecte menționate de mine astăzi dovedesc faptul că Primarul blochează 
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și întârzie, prin refuzul șefilor de departament de a se prezenta în fața Comisiei, analiza proiectului bugetului 

local K2041/10.02.2023 de către Comisia de studii, astfel încât să nu se poată da avizul necesar pentru 

supunerea proiectului la vot în cadrul Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București, în cel mai 

scurt timp posibil. Din păcate, Consiliul Local nu are un aparat executiv cu care să poată analiza rapid toate 

liniile bugetare și sunt, credeți-mă, sute de linii bugetare. De aceea durează mai mult timp pentru a putea 

analiza cu celeritate și a îndrepta erori sau a nu aloca bani acolo unde nu sunt explicați. Deci acesta este unul 

dintre motive. Toate celelalte le-am expus. Doamna Primar Armand, prin faptul că nu-i lasă pe directori să 

vină în fața Comisiei, efectiv întârzie votarea bugetului. Nu am idee care este strategia domniei sale, dar este 

clar o dovadă de rea-voință. În altă ordine de idei, aș dori să anunț și cererea grupului de consilieri PNL Sector 

1 și al organizației PNL Sector unu de a îl demite pe City Managerul adus chiar de doamna Armand. Îi cerem 

doamnei Armand să îl demită pentru lipsa de performanță, pentru ratarea din PNRR a 15 milioane de lei, 

singurul sector care a ratat aceste sume. Cerem să fie demis City Managerul. Reamintim că acest City Manager 

a fost angajat direct de doamna Armand, fără a fi un concurs în prealabil, fără niciun fel de transparență. Cu 

alte cuvinte, este pur responsabilitatea primarului Armand. De asemenea, pentru a sublinia faptul că ne dorim 

ca Primăria să atragă toți banii din PNRR posibil, astăzi a venit în fața Consiliului, de urgență, o ordine de zi 

suplimentară cu 2 puncte. Ambele puncte au fost votate în trecut de Consiliul Local. Au fost votate în trecut 

de Consiliul Local și au fost, se pare, întocmite greși, din nou de City Manager, din nou de același om pe care 

doamna Armand l-a adus și care greșește încontinuu. Noi astăzi vom vota, evident, rectificarea, pentru că ne 

dorim să se ia bani din PNRR, dar îi reamintim doamnei Armand că îi cerem imperativ ca acest City Manager 

neperformant să fie dat afară. Și dacă doamna Armand nu dorește, poate își dă și dumneaei demisia, ca să 

scăpăm odată de această bătaie de joc și această neperformanță pe care o trăim în fiecare zi în Primăria 

Sectorului 1. Doamna Popa, aș vrea să supun votului mutarea pe ordinea de zi cu primele 2 puncte a 

organigramei de la centrul Caraiman și de la Poliția Locală și următoarele 2 puncte, cele 2 proiecte din PNRR 

de pe ordinea de zi suplimentară. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da, o să supună aprobării imediat. Între timp, noi am 

convocat Comisia juridică. Au avize cele 2 proiecte de pe ordinea suplimentară. Așadar, supun aprobării 

stabilirea ordinii de vot. Proiectul numărul 2, proiectul numărul 22 și ordinea de zi suplimentară, da? Deci, 

proiectul numărul 22 devine proiectul numărul 1 de pe ordinea de zi. Proiectul numărul 2 rămâne organigrama 

de la Poliția Locală și suplimentăm ordinea de zi cu cele 2 proiecte de pe ordinea suplimentară. Supun aprobări. 

În sală vă rog, cu mâna ridicată. Cine este pentru? O să întreb și în online imediat. Îmi dați și mie, vă rog, o 

listă. Domnul Bârgău, cum votați? Domnul Drăgușin nu este, doamna Haliț nu este. Domnul Geanin Jurubiță. 

Domnul Jurubiță. Doamna Miloș. Vă rog, acum exprimați votul, domnul... 

 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online) : Pentru, mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Doamna Miloș, vă rog. Repetați. 

 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online) : Pentru.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Doamna Iacob. Doamna Regalia, vă rog, tot 

ați deschis... 

 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Pentru. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Doamna Iacob, o văd aici, da. Acum, vă rog.  

 

Doamna Oana Iacob (online): Abținere.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : La mulți ani, doamna Iacob, din partea tuturor colegilor din 

Consiliu. Deci, Doamna Iacob, abținere. Doamna Halaț.  

 

Doamna Iulia-Luminița Halaț(online): Abținere, vă rog. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da, am notat, mulțumesc. Cine mai e? Doamna Regalia a 

spus. Domnul Șerban și domnul Ned. Domnul Șerban.  
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Domnul Ned Vicol (online): Abținere. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Domnul Șerban. Domnul Șerban, ne auziți? O să întreb și 

în sală, cine e împotrivă? Cine se abține? Abțineri. 8 până acum abțineri. Nu a răspuns domnul Șerban și avem 

13 voturi pentru, 13 voturi pentru și 8 abțineri. Propunerea domnului Dinu a fost aprobată.  

 

Propunerea domnului Dinu-Nicolae Gheorghe de a muta proiectele 22  și 2 de pe ordinea de zi, 

la pozițiile 1 și 2 și respectiv cele 2 proiecte de pe suplimentarea ordinii de zi la pozițiile 3 și 4  

A fost aprobată cu 13 voturi pentru și 8 abțineri 

din 23 consilieri locali prezenți 

 

O să supun aprobării proiectul numărul 1. Proiectul 22, care a devenit proiectul numărul 1. Deci avem 

modificarea anexei numărul 2 la HCL numărul 31 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentul de organizare și funcționare ale Complexului Multifuncțional Caraiman.  

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local al Sectorului 1 nr. 31/28.01.2021 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Complexului Multifuncțional Caraiman (K2-

047/17.02.2023) 

 

Vă rog să votați. Vot, vă rog. Domnul Bârgău, domnul Șerban și doamna Haliț. Vă rog să votați. O să 

opresc votul. Avem 22 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat.  

 

Hotărârea Consiliului Local privind aprobarea modificării Anexei Nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local al Sectorului 1 Nr. 31/28.01.2021 privind aprobarea Organigramei, statului de funcții și 

regulamentului de organizare și funcționare ale Complexului  Multifuncțional Caraiman  

a fost aprobată cu 22 voturi pentru  

din 23 consilieri locali prezenți în sală 

 

Supun aprobării proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi. De fapt, aici aveam un amendament, o să 

supună aprobării amendamentul. O să îl și citesc. Votăm amendamentul la proiectul numărul 2 privind 

Organigrama Poliției Locale. Este amendamentul inițiatorului. Deci la litera a) funcții publice, rândul 8, 

mă iertați, consilier clasa I asistent, 4 funcții publice, se elimină. La litera a) funcții publice, rândul 

9, consilier clasa I debutant, o funcție publică, se elimină. Articolul 3 litera a) funcții publice, rândul 

10, consilier clasa I asistent, 2 funcții publice, se modifică consilier clasa I asistent, o funcție publică. 

Articolul 4, funcții publice, total funcții publice de execuție, 268, număr funcții publice se modifică 

funcții publice de execuție, 263. Articolul 5, total funcții publice de conducere și de execuție, 286 se 

modifică total funcții publice de conducere și execuție, 281. Articolul 6, funcții în regim contractual, 

rândul 2 inspector de specialitate 1a 4 funcții se modifică inspector de specialitate 1a 5 funcții. 

Articolul 7, funcții în regim contractual inspector de specialitate superior 2, 4 funcții se modifică în 

7 funcții. La articolul 8, funcții în regim contractual muncitor calificat. Nu înțeleg. 3 funcții se 

modifică în 4 funcții. La articolul 9, funcții în regim contractual, total funcții contractuale de execuție, 

25 se modifică în regim contractul total funcții contractuale de execuție, 25. Și funcții în regim 

contractual, total funcții contractuale de conducere și de execuție, 25 se modifică litera b) funcții în 

regim contractual total funcții contractuale de conducere și de execuție, 30. Votați, vă rog. Domnul 

Ciungu. 

„Amedament nr.4/24.02.2023 la Proiectul de hotărâre nr. K2-002/13.01.2023, poziția 2 de 

pe Ordinea de zi a ședinței Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 24.02.2023 

1.Lit. A. FUNCȚII PUBLICE, rândul 8: „CONSILIER – CLASA I (S), ASISTENT – 4 

FUNCȚII PUBLICE”- Se elimină. 
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2.Lit. A FUNCȚII PUBLICE, rândul 9: „CONSILIER – CLASA I (S), DEBUTANT – 1 

FUNCȚIE PUBLICĂ” - Se elimină. 

3.Lit. A FUNCȚII PUBLICE, rândul 10: „CONSILIER – CLASA I (S), ASISTENT – 2 

FUNCȚII PUBLICE- se modifică - Lit. A FUNCȚII PUBLICE, rândul 10: „CONSILIER – 

CLASA I (S), ASISTENT – 1 FUNCȚIE PUBLICĂ 

4.Lit. A. FUNCȚII PUBLICE, ”TOTAL FUNCȚII PUBLICE DE EXECUȚIE – 268 (NR. 

FUNCȚII PUBLICE)”-se modifică- Lit. A. FUNCȚII PUBLICE, ”TOTAL FUNCȚII PUBLICE 

DE EXECUȚIE -263 (NR. FUNCȚII PUBLICE)” 

5.Lit. A. FUNCȚII PUBLICE, ”TOTAL FUNCȚII PUBLICE DE CONDUCERE ȘI DE 

EXECUȚIE: 286 (NR. FUNCȚII PUBLICE)”-se modifică- Lit. A. FUNCȚII PUBLICE, „TOTAL 

FUNCȚII PUBLICE DE CONDUCERE ȘI DE EXECUȚIE: 281 (NR. FUNCȚII PUBLICE)” 

6.Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM CONTRACTUAL, rândul 2: „INSPECTOR DE 

SPECIALITATE – S – IA – 4 (NR. TOTAL FUNCȚII)”-se modifică- Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM 

CONTRACTUAL, rândul 2: „INSPECTOR DE SPECIALITATE – S – IA – 5 (NR. TOTAL 

FUNCȚII)” 

7.Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM CONTRACTUAL, rândul 4: „INSPECTOR DE 

SPECIALITATE – S – II – 4 (NR. TOTAL FUNCȚII)”-se modifică- Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM 

CONTRACTUAL, rândul 4: „INSPECTOR DE SPECIALITATE – S – II – 7 (NR. TOTAL 

FUNCȚII)” 

8.Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM CONTRACTUAL, rândul 11: „MUNCITOR CALIFICAT 

-M;G – 4 – 3 (NR. TOTAL FUNCȚII)” -se modifică- Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM 

CONTRACTUAL, rândul 11: „MUNCITOR CALIFICAT -M;G – 4 – 4 (NR. TOTAL FUNCȚII)” 

9. Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM CONTRACTUAL (TOTAL FUNCȚII CONTRACTUALE 

DE EXECUȚIE) – 25 (NR. TOTAL FUNCȚII) -se modifică- Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM 

CONTRACTUAL (TOTAL FUNCȚII CONTRACTUALE DE EXECUȚIE) – 25 (NR. TOTAL 

FUNCȚII) Se renunță la transformarea a cinci funcții regim contractual în funcții publice de 

execuție 

Lit. B. FUNCȚII ÎN REGIM CONTRACTUAL (TOTAL FUNCȚII CONTRACTUALE DE 

CONDUCERE ȘI DE EXECUȚIE) – 25 (NR. TOTAL FUNCȚII) -se modifică-Lit. B. FUNCȚII 

ÎN REGIM CONTRACTUAL (TOTAL FUNCȚII CONTRACTUALE DE CONDUCERE ȘI DE 

EXECUȚIE) – 30 (NR. TOTAL FUNCȚII) Se renunță la transformarea a cinci funcții regim 

contractual în funcții publice de execuție” 

 

CU 23 DE VOTURI PENTRU, amendamentul a fost aprobat. 

din 23 consilieri locali prezenți în sală 

 

Supun la vot proiectul în integralitate. Privind aprobarea modificării anexei 2, Stat de funcții a 

Hotărârii Consiliului Local numărul 37 din 2021 privind aprobarea organigramei, statului de funcții, numărul 

de personal și regulamentul de organizare al Poliției Locale.  

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexei nr. 2 – stat de funcții, a hotărârii 

consiliului local al sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții, numărului de personal și regulamentului de organizare și funcționare ale poliției locale 

sector 1, cu modificările ulterioare (K2-002 /13.01.2023) 
 

Vot, vă rog. Doamna Regalia, doamna Miloș, doamna Haliț. Vot, vă rog. Doamna Regalia și doamna 

Miloș, dacă ne auziți, vă rog să votați. Doamna Regalia, vă rog, cum votați? Doamna Regalia? Înțeleg că sunt 

niște probleme tehnice și vor vota din online. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia(online): Pentru. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Pentru. Ok, s-a consemnat. Doamna Miloș. 

 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online) : /inaudibil/ 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc, s-a consemnat și doamna Miloș pentru. Domnul 

Oianu, vreți să votați sau să luați cuvântul? Imediat după, că suntem în procedură de vot. O să opresc votul și 

avem 21 cu cele 2 doamne din online, 23 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat.  

 

HOTĂRÂREA CONSILIULUI LOCAL privind aprobarea modificării ANEXEI NR. 2 – stat de 

funcții, a hotărârii consiliului local al Sectorului 1 NR. 37/25.02.2021 privind aprobarea 

Organigramei, statului de funcții, numărului de personal și Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Poliției Locale Sector 1, cu modificările ulterioare  

a fost aprobată cu 23 voturi pentru  

din 23 consilieri locali prezenți 

 

Trecem la următorul proiect. Cele 2 proiecte de pe ordinea suplimentară. Vă rog să votați proiectul de 

hotărâre privind modificarea HCL numărul 146 privind aprobarea depunerii proiectelor cu titlul: „Renovarea 

integrată, consolidare seismică și renovarea energetică moderată a clădirilor publice din Sectorul 1 al 

Municipiului București, runda a 2-a, în cadrul apelului de proiecte PNRR 2022, C52B1 componenta 5, valul 

renovării. Axa 2. Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădirile publice. Operațiunea 

de renovare integrată, consolidare seismică și renovarea energetică moderată a clădirilor publice.  

 

Ordine de zi Suplimentară Proiect Nr.1 - Proiect de hotărâre privind modificarea hotărârii 

consiliului local al sectorului 1 nr. 146/06.10.2022 privind aprobarea depunerii proiectelor cu titlul 

“Renovarea integrată (consolidare seismică și renovare energetică moderată) a clădirilor publice 

din Sectorul 1 al municipiului București” – runda a II-a,  în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.1/1, componenta 5 — valul renovării, axa 2 — schema de granturi pentru 

eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, operațiunea B.1: Renovarea integrată 

(consolidare seismică și renovare energetică moderată) a clădirilor publice  (K2-053/28.02.2023) 
 

Vot, vă rog. Imediat o să vă dau cuvântul. Mai avem 2 proiecte. Doamna Miloș, dacă puteți vota din 

online, dacă nu, să vă înscrieți la cuvânt. Ok, am votat toată lumea. Avem 23 de voturi pentru, proiectul a fost 

aprobat.  

 

HOTĂRÂREA CONSILIULUI LOCAL privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 1 Nr. 146/06.10.2022 privind aprobarea depunerii proiectelor cu titlul “Renovarea 

integrată (consolidare seismică și renovare energetică moderată) a clădirilor publice din Sectorul 

1 al Municipiului București” – runda a II-a,  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.1/1, 

Componenta 5 — Valul Renovării, AXA 2 — Schema de granturi pentru eficiență energetică și 

reziliență în clădiri publice, operațiunea B.1: renovarea integrată (consolidare seismică și 

renovare energetică moderată) a clădirilor publice   

a fost aprobată cu 23 voturi pentru  

din 23 consilieri locali prezenți 

 

Trecem la următorul proiect, numărul 4. Imediat, avem 2 colegi înscriși la cuvânt, domnul Tudose și 

domnul Oianu. Vă rog să votați. Proiectul privind modificarea HCL numărul 146 din 2022 privind aprobarea 

depunerii proiectelor cu titlul: „Renovare energetică moderată a clădirilor publice din Sectorul 1, runda a 2-a, 

în cadrul apelului de proiecte PNRR 2022 C52B12 componenta 5. Valul renovării. Axa a 2-a. Schema de 

granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice. Operațiunea B2. Renovare energetică, 

moderată sau aprofundată a clădirilor publice.  

 

 

  



Pag 24 din 25 

 

Ordine de zi Suplimentară Proiect Nr.2 - Proiect de hotărâre privind modificarea hotărârii 

consiliului local al sectorului 1 nr. 147/06.10.2022 privind aprobarea depunerii proiectelor cu titlul 

“Renovarea integrată (consolidare seismică și renovare energetică moderată) a clădirilor publice 

din Sectorul 1 al municipiului București” – runda a II-a,  în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.1/2, componenta 5 — valul renovării, Axa 2 — schema de granturi pentru 

eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, operațiunea B.2: Renovarea integrată energetică, 

moderată sau aprofundată a clădirilor publice. (K2-054/28.02.2023) 
 

Vă rog să votați. Domnul Țîră, domnul Iordan, domnul Ozata, doamna Grigorescu, domnul Podaru. 

Doamna Regalia, doamna Miloș. Avem 21 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. Mi-a solicitat cuvântul 

domnul Tudose și domnul Oianu. 

 

HOTĂRÂREA CONSILIULUI LOCAL privind modificarea hotărârii consiliului local al 

sectorului 1 nr. 147/06.10.2022 privind aprobarea depunerii proiectelor cu titlul “Renovarea 

integrată (consolidare seismică și renovare energetică moderată) a clădirilor publice din Sectorul 

1 al municipiului București” – runda a II-a,  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.1/2, 

componenta 5 — valul renovării, Axa 2 — schema de granturi pentru eficiență energetică și 

reziliență în clădiri publice, operațiunea B.2: Renovarea integrată energetică, moderată sau 

aprofundată a clădirilor publice. 

  A fost aprobată cu 21 voturi pentru  

din 23 consilieri locali prezenți 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Solicit colegilor de la imagine punerea pe ecranele sălii de Consiliu a 

capturii de ecran pe care am trimis-o cu decupajul din procesul-verbal al ședinței de buget din 2019. Ca să fim 

foarte preciși referitor la afirmația pe care am făcut-o ,legătura între Armand și o nouă groapă de gunoi. N-am 

vrut să dau citire în continuare la cele trecute în procesul-verbal, pentru că nu voiam să pară că vorbesc ca să 

discut despre mine, însă, ținând cont că a existat o contradicție asupra a ceea ce s-a întâmplat, citesc în 

continuare din procesul-verbal pe care l-am trimis, de altfel, și către colegi. La acea vreme, doamna consilier 

Ancuța Comănici spunea: „Specialistul este domnul Tudose, dar am o întrebare pentru doamna Clotilde. 

Această groapă de gunoi, chiar temporară, o luăm în Sectorul 1? Unde o luăm în țară?” Răspunsul doamnei 

Armand este cel care interesează pe toți cetățenii Sectorului 1, întrucât este soluția Armand la problema gropii 

de gunoi. Spune la modul următor: Este vorba de a rezolva o problemă pe care nu ați rezolvat-o de ani de zile, 

da, și locuitorii nu vor să audă de ce spuneți voi că nu se poate. Eu spun că am o propunere, o soluție. 

Dumneavoastră o să spuneți că nu se poate și rămânem cu poluarea așa cum e. Eu propun ceva. Da, dar soluția 

dumneavoastră nici într-un an de zile nu va fi implementată, o cunoaștem.  

Soluția se numește rămâneți voi poluați și eu plec în Costa Rica. Doamna Primar, dumneavoastră 

puteți să plecați în costa Rica, nu vă oprește nimeni, chiar vă rugăm. Dar, totuși, nu ne lăsați cu încă o groapă 

de gunoi în Sectorul 1. Este o cerință pe care măcar cei 46.000 de locatari ai Sectorului 1 care au semnat v-au 

cerut-o imperativ în mandatul primarului Tudorache, când erați consilier. V-o solicită și acum, când sunteți 

Primar. Nu înființați o nouă groapă de gunoi în Sectorul 1. Asta ați votat, stimați colegi, cu Hotărârile 113 și 

114. Din păcate, ați fost induși în eroare de USR și de minciunile pe care le-au propagat.  

Repet, ca să rămână consemnat. 2016 decembrie, trecerea terenului SRI de lângă groapa 

Iridex, în administrația PMB. 2019, propunerea Armand pentru o nouă groapă de gunoi. 2022-2023 

trecerea în mandatul Primarului Armand a gropii de gunoi Iridex în administrarea Sectorului 1 și 

transferarea ei către ADI, cu problemele financiare pe care le implică acest proiect și o nouă groapă 

de gunoi pe cele 11 hectare pe care m-am străduit și am propus, a existat proiect de hotărâre ca să-l 

împădurim. Asta este. Asta este  administrația USR. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc și mulțumim că ne-ați reamintit toate aceste 

detalii, domnul Tudose. Domnul Oianu, vă rog. 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu : Deci, în primul rând, acum citind din puțul gândirii doamnei Clotilde 

Armand. Cum adică se reduce poluarea dacă mai facem încă o groapă de gunoi, că așa zice acolo? Are ea 
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soluție, mai facem o groapă și se reduce poluarea, ca să nu rămânem cu aceeași poluare. Vreau și eu să înțeleg 

logica acestei doamne care zicea că pleacă în Costa Rica, dar văd că s-a răzgândit. În sfârșit. Îmi aduc aminte 

ce planuri extraordinare avea USR-ul când au venit la guvernare, când au venit aici în administrare, când ne-

au spus nouă baliverne cu ce or să facă, cum o să facă, o stație de sortare reciclare. Și la ce am ajuns? Am 

ajuns la o nouă groapă de gunoi. Ori avem de a face cu un primar naiv, neinformat, incompetent și care nu știe 

nimic despre asta și care confundă o nouă groapă de gunoi cu reducerea poluării, ori vorbim de mafia 

gunoaielor, vorbim de cineva interesat care din 2016 a pornit să lucreze, organizat și anticipat, la rezolvarea 

problemei mafiei gunoaielor, adică să le facă o nouă groapă de gunoi și un incinerator. Ceva interzis în Europa, 

nu mai există nicăieri. Un incinerator în Sectorul 1. Poluarea va fi de 10 ori mai mare, nu va fi redusă printr-o 

nouă groapă de gunoi. Niciodată nu se poate reduce poluarea făcând o nouă groapă de gunoi. Deci, ce să 

înțelegem, că doamna Clotilde Armand e mână în mână cu mafia gunoaielor? Ăsta este cadoul pentru Sectorul 

1, cu asta va rămâne moștenirea doamnei Clotilde Armand pentru Sectorul 1? O nouă groapă de gunoi? Păi, 

eu zic să îi dăm un nume. Groapa de gunoi Clotilde Armand. Mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Sau Costa Rica. Cred că doamna Armand s-a gândit atunci, 

în 2019, că pleacă în Costa Rica și s-a gândit la melodia Deliei și a lui Grasu XXL. Domnul Tudose. 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose : Stimate coleg, ca un drept la replică și o informare suplimentară pentru... 

Colegii vechi, care deja cunosc problema, nu e nevoie, dar pentru colegii noi e nevoie de aceste precizări. 

Deci, problema incineratorului nu este o problemă nouă. Problema incineratorului s-a pus de când exista 

depozitul Iridex în funcțiune. Au existat presiuni, pentru că s-a alocat o sumă imensă de vreo 280 de milioane 

de euro pentru ca România să devină groapa de gunoi a Europei. Au existat presiuni ca să luăm din 

incineratoarele anulate și desființate de Austria, prietena noastră care ne dorește în Schengen. Totul se leagă, 

stimați colegi. Armand nu este decât o verigă a acestui sistem transpartinic și, mai mult decât atât, 

transeuropean, în care România își ocupă un loc privilegiat, cu ghilimelele de rigoare, pentru mafia gunoiului. 

Da, se dorește înființarea acestui incinerator. Se dorește înființarea acestui incinerator în Sectorul 1, pe terenul 

SRI-ului pe care l-am menționat de atâtea ori. Se dorește lucrul acesta a fi făcut din 2016 și au existat presiuni, 

și nu o să menționez ambasadele și tot ce a venit aici cu presiuni, atenție, am răspunderea a ceea ce spun, nu 

mint. Au venit presiuni de peste tot, ca să se meargă mai departe cu acest proiect. Au existat discuții că de ce 

România nu poate să facă pașii prin care a trecut și Occidentul cu incineratoarele. Pentru că nu dorim acest 

lucru, pentru că sănătatea locuitorilor noștri poate, în primul rând, poate fi protejată. Există soluții în acest 

moment, care, într-adevăr, în Europa, așa cum ați precizat, incineratoarele sunt interzise, dar se caută ca să 

poată să le țină în funcțiune o țară de mâna a 3-a care să accepte tacit instalarea acestor mizerii. Da, asta este 

politica mafiei gunoaielor. Asta este, din păcate, așa cum am arătat cu probe, și politica consilierului Armand 

2016-2020, Primarului Armand 2020-actual. Din păcate, lucrurile nu se vor opri aici. Din păcate, acești pași 

pe care i-ați văzut, cu acel centru de apel voluntar, este doar vârful icebergului care va duce pe acele 11 hectare 

la extinderea gropii de gunoi, de data aceasta nu de către Iridex, de către Primăria Capitalei prin ADI și, 

respectiv, la acel incinerator.  

Am spus toate acestea ca să rămână consemnate și dacă cineva își va aduce aminte de ceea ce spun 

acum, în momentul în care vom muri de poluarea generată de centrul de concasare care va ridica în aer praful, 

particulele PM2, PM10, de incinerator sau de groapa de gunoi, să asculte această înregistrare. Vă mulțumesc. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. Acestea fiind spuse și votate, declar ședința 

închisă. 
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